

Mattable 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會

第 10/2021 號會員大會主席團通告

中止附屬組織申請成立程序

根據澳門大學學生會第 2/2019 號內部規章《新附屬組織成立一般制度》第四章第一節第三十五條第五款。會員大會主席團公告第 7/2021 號、第 9/2021 號會員大會主席團通告後,在公開咨詢期間接獲異議,經會員大會主席團審議後,一致認為該異議合理,相關附屬組織申請成立程序即時中止。會員大會主席團與相關人士溝通後,均表示對會員大會主席團處理方法沒有任何異議。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會

主席

蘇嘉灝

二零二一年五月七日

電話 Tel :(+853) 8822 4599 電郵 E-mail:info@umsu.org.mo

傳真 Fax: (+853) 8822 2372 網址 URL: http://umsu.org.mo/

リ州澤生會

M 學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union

Notice of the Presidium of the General Assembly No. 10/2021

Suspend the procedure of applying for establishment of affiliated organizations

According to the 5th paragraph of article 35 of the 2/2019 Internal Regulations "Organizational System of Establishing New Affiliated Organization", the Presidium of the General Assembly has received the objection during the period of public consultation after the announcement of No. 7/2021, No. 9/2021 notices. Under the discussion of Presidium of the General Assembly, it was agreed that the objection was reasonable, and the application of the relevant subsidiary has been terminated. After the communication with the relevant parties involved, they expressed no objection to the processing methods made by the Presidium of the General Assembly.

Thank you for your consideration.

President of the Presidium of the General Assembly of UMSU

Assembleia Geral
General Assembly

Macau Students

JIAHAO SU

07/05/2021

電話 Tel : (+853) 8822 4599 電郵 E-mail: info@umsu.org.mo

網址 URL: http://umsu.org.mo/

傳真 Fax: (+853) 8822 2372

The Chinese version shall prevail.